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STATUTÁRNÍ MĚSTO LIBEREC     
Výbor pro sport Zastupitelstva města Liberec 

 

 

 

 

Zápis ze 4. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 23. 4. 2024 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, Ing. František Příhoda, Bc. Martin 

Trita, Ing. Jiří Veselka, MBA, Jiří Veverka, MUDr. Jiří Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký 

Nepřítomni:  Mgr. Renata Balašová, Mgr. Michal Malý 

MML: Ing. Jaroslav Schejbal, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana Kvapilová 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 4. zasedání výboru v roce 

2024. Poté konstatoval, že je přítomno 9 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – duben 2024: 

 

 2.1 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Night Run a Avon Běh 

Liberec“ 

Ing. Jaroslav Schejbal 

 2.2 Poskytnutí finančního daru z rozpočtu statutárního 

města Liberec na pořádání krajského regionálního 

kola ve florbalu žáků speciálních škol 

Ing. Jaroslav Schejbal 

 2.3 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Sportovní hry seniorů 

v roce 2024“ 

Ing. Jaroslav Schejbal 

3.  Informace o změně termínu hodnocení podaných žádostí 

do Sportovního fondu – programu 6.1 pravidelná 

sportovní činnost dětí a mládeže a programu 6.4 podpora 

v oblasti zabezpečení provozu a údržby sportovních 

zařízení 

Ing. Jaroslav Schejbal 

4.  Záměr na obnovení lanové dráhy Horní Hanychov – 

Ještěd 

Ing. arch. Ing. Jiří 

Janďourek   
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5.  Prezentace sportovních klubů zástupci sportovních klubů 

6.  Různé 
 

Ing. Vytiska k návrhu programu doplnil, že odbor Kancelář architektury města požádal o zařazení 

bodu „Záměr na obnovení lanové dráhy Horní Hanychov – Ještěd“ do programu dnešního 

zasedání. K jeho představení bude přizván náměstek pro architekturu, veřejný prostor a dopravní 

stavby Ing. arch. Ing. Jiří Janďourek. Jedná se o bod předkládaný na dubnovém zasedání 

Zastupitelstva města Liberec. 

Žádné jiné připomínky k návrhu programu nikdo nevznesl, předsedající o něm nechal hlasovat. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Informace o materiálech projednaných radou města z oblasti sportu – duben 2024 

2.1 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu „Night 

Run a Avon Běh Liberec“ 

Ing. Schejbal shrnul obsah materiálu. Jedná se o pravidelnou akci pořádanou společností Event 

media s.r.o., v rámci které se uskuteční závody Kids cup, Family Run, Běh za zdravá prsa a Night 

Run. Uskuteční se 11. 5. 2024 ve veseckém areálu. Výše poskytované dotace činí 50 000 Kč.  

 

 

2.2 Poskytnutí finančního daru z rozpočtu statutárního města Liberec na pořádání 

krajského regionálního kola ve florbalu žáků speciálních škol 

Ing. Schejbal shrnul obsah materiálu Jedná se o poskytnutí daru ve výši 10 000 Kč spolku 

SK Handisport Liberec, z. s., na krajské kolo florbalu žáků speciálních škol.  

 

2.3 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

„Sportovní hry seniorů v roce 2024“ 

Ing. Schejbal shrnul obsah materiálu. Jedná se o finálové kolo mezinárodních Sportovních her 

seniorů pořádaných Radou seniorů ČR, z.s.s., které se uskuteční v areálu Technické univerzity 

v Liberci, ve dnech 11. 7. – 13. 7. 2024. Výše poskytované dotace činí 20 000 Kč. 

 

3. Informace o změně termínu hodnocení podaných žádostí do Sportovního fondu – 

programu 6.1 pravidelná sportovní činnost dětí a mládeže a programu 6.4 podpora 

v oblasti zabezpečení provozu a údržby sportovních zařízení 

Ing. Schejbal krátce zdůvodnil posunutí termínu. Hodnocení žádostí podaných do programu 6.1 

a 6.4, které je v kompetenci Výboru pro sport, a které mělo být výborem hodnoceno v měsíci 

dubnu, a dále předloženo do RM a ZM v měsíci květnu (dle schváleného a zveřejněného vyhlášení 

programu), bude termínově posunuto o jeden měsíc. Důvodem posunu termínu je projednání 

těchto žádostí a souvisejících dokumentů s členem rady města, který bude mít v budoucnu tuto 

agendu v gesci. K posunu termínu je připravován materiál s vysvětlením, který bude předložen 
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orgánům města k projednání. Následně shrnul nedostatky, které byly při kontrole přijatých žádostí 

zjištěny, v této věci je komunikováno se zástupci klubů.  

 

4. Záměr na obnovení lanové dráhy Horní Hanychov – Ještěd 

Na jednání byl přizván náměstek pro architekturu, veřejný prostor a dopravní stavby Ing. arch. 

Ing. Jiří Janďourek. Následně podrobně představil obsah překládaného materiálu, a taktéž 

představil studii proveditelnosti lanové dráhy Horní Hanychov Ještěd. Hovořil o obnovení lanové 

dráhy, variantách řešení (kyvadlová, oběžná, tramvaj na 2 lanech), ekonomické analýze – závěry 

ekonomického modelu, závěry zhodnocení variant tras a technologie lanovky. Zastupitelstvu 

města je navrhováno vybrat variantu prodloužené trasy s jednou kabinou typu tramvaj na dvou 

lanech. 

Následovala krátká diskuze k předloženému materiálu. Na jejím závěru citoval předseda výboru 

návrh usnesení zastupitelského materiálu, a poté o něm nechal hlasovat. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

5. Prezentace sportovních klubů 

Na jednání byla přizván zástupce spolku Liberecký tenisový klub, Tomáš Trsek. 

T. Trsek  krátce zmínil historii klubu od jeho vzniku v roce 1924, který patří mezi největší kluby 

v rámci České republiky. Mají 364 členů, z toho 128 dětí do 9 let, 11 trenérů, od roku 2010 se 

zaměřují na výchovu mládeže, kterou považují za prioritní. Pořádají různé akce, turnaje, přebory, 

MČR, ME do 16 let, pořádají též akce pro handicapované sportovce, mají projekt Tenis dětem, do 

kterého je zapojeno 65 klubů v rámci celé ČR. Jedním z významných turnajů je pořádní soutěže 

Svijany open.  

Dále p. Trsek hovořil o systému výchovy mládeže, výsledcích a dosažených medailových úspěších 

klubu. Zmínil též vyřazení tenisu jako sportu z her dětské olympiády. 

Zázemí poskytuje 8 kurtů a hala. Roční rozpočet klubu je cca 20 mil. Kč, roční členský příspěvek 

na dítě činí 1 000 Kč, na dospělého cca 6 500 Kč. 

Na závěr poděkoval statutárnímu městu Liberec za poskytovanou dotační podporu. 

Ing. Vytiska poděkoval zástupci spolku Liberecký tenisový klub, z.s., za účast na jednání 

a provedení prezentace. 

Na jednání byla přizvána zástupkyně spolku Gryf z.s., Tereza Reyneltová. 

T. Reyneltová shrnula historii klubu od roku 2014. Klub má 214 členů a je registrovaný v Českém 

svazu karate. Zúčastňují se různých soutěží, jak na národní, tak na mezinárodní úrovni. Na 

olympiádě dětí a mládeže v roce 2022 získal klub pro Liberecký kraj nejvíce medailí. Dále bylo 

popsáno zapojení klubu do projektu Trenéři ve škole, představen byl projekt Aktivní město, který 

je zaměřen na občany z Ukrajiny. Členové klubu jsou rozděleny do tréninkových skupin – 

přípravka (dále rozdělena dle věku dětí), karate a sebeobrana.  

Příjmy tvoří dotace od statutárního města Liberec, Libereckého kraje a členské příspěvky, náklady 

se sestávají z nájmu, mezd, provozu a účasti a pořádání soutěží. Pololetní členské příspěvky činí 

od 2 500 do 4 500 Kč, roční obrat je cca 2 000 000 Kč. 
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Klub má vyhotovenou vizi, která obsahuje – vzdělávání, kurzy sebeobrany, přednášky pro 

veřejnost, sportovní přípravy (denně) a nalezení řešení dalších možných prostor pro potřeby klubu. 

Na závěr p. Reyneltová hovořila o důležitosti dotační podpory, vzájemné komunikaci a zpětné 

vazbě mezi městem a klubem.      

Ing. Vytiska poděkoval zástupkyni spolku Gryf z.s., účast na jednání a provedení prezentace. 

 

6. Různé 

Mgr. Zákoucký informoval o podání žádosti na poskytnutí dotace na rekonstrukci atletického 

stadionu do Výzvy vyhlášené NSA, společností SAL, s. r. o. Dále zmínil informaci sdělenou 

Mgr. Židkem, že žádost o dotaci na rekonstrukci atletického stadionu byla též podána do programu 

vyhlášeného Libereckým krajem. 

Ing. Příhoda avizoval změny v personálním složení Výboru pro sport, týkající se zástupců 

zvolených za ODS. Ze současných 3 členů bude ve výboru zastoupen 1 člen. 

Žádné další dotazy ani náměty nikdo nevznesl, jednání výboru bylo ukončeno v 17.25 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý 28. 5. 2024 od 16:00 hodin (místo 

jednání bude dodatečně upřesněno). 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 25. 4. 2024. 

 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r., předseda Výboru pro sport 

 

 


